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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 12. juli 2011

stillet følgende spørgsmål nr. 509 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF)

Spørgsmål 509:

”Har ministeren planer om at indføre en ressourceafgift i forbindelse med 

fiskerikvoteordningen i forhold til dansk fiskeri?”

Svar:

Den nuværende danske forvaltning indeholder en toldningsordning i form af 

Fiskefonden, hvortil der hvert år fradrages en kvotemængde til kvotebytter og 

udviklingsformål, aktuelt i form af kvotetildelinger til unge fiskeres etablering. 

Jeg har ikke planer om at indføre en egentlig resurseafgift i dansk fiskeri på nuværende 

tidspunkt, idet jeg finder, at den nuværende struktur med kvoter, der tilgår Fiskefonden, 

er en passende omfordelingsordning, der blandt andet er med til at sikre tilgang af unge 

mennesker til erhvervet, der ønsker at drive egen virksomhed. 
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